
Referat FAU-møte 20.03.2024
Tilstede:

1. trinn: Fraværende

2. trinn: Fraværende

3. trinn: Elisabeth Fiksdal

4. trinn: Kristian Angen

5. trinn: Wenche Andersen

6. trinn: Rupert Krapp

7. trinn: Moa-Maria From Kero

8. trinn: Fraværende

9. trinn: Kristin Nybakken Abild

10. trinn: Ine-Therese Pedersen

VGS. Kristin Nybakken Abild (vara)

Saker:

1. Rektor var ikke til stede for å gi informasjon.

2. Planlegging av besøk fra Mobbeombudet:

· Informasjon på norsk og engelsk:

1. Frode vil bli bedt om å sende ut informasjon om temakvelden via Visma.
(Ansvar: Moa)

2. Informasjon vil bli delt i Facebookgrupper med dato, med mer info etter
hvert. (Ansvar: Alle)

3. Lærere vil bli bedt om å inkludere informasjon i ukeplanene. (Ansvar:
Alle)

4. Informasjon vil bli delt på Facebook-sider (Ansvar: Alle)

5. Det vil lages et event i innbyggerappen. (Ansvar: Moa)



6. Vi vil også sjekke om det er mulig å lage en sak i Svalbardposten
(Ansvar: Kristin) b.

· Forberedelser til besøket:

1. Sjekke om det er tilgjengelig materiale eller seminarer på engelsk.

2. Vurdere å be Mobbeombudet å gi kommentar i Svalbardposten dersom
det blir laget en sak.

· Plan for besøket:

1. For å få i gang uformell prat mellom deltakere, planlegges det å
arrangere pause med kaffe og kake, og melde inn dette til UNIS. (Ansvar:
Moa)

2. Vi kjøper inn sjokolade fra Fruene som takk til Jon-Halvdan.

3. Skolebussordningen:

· Forslag og argumenter for og imot videreføring av ordningen ble diskutert:

1. Argumenter for inkluderte trafikksikkerhet med mange barn på veiene i
mørketiden, og ofte med manglende reflekser. Mørke og dårlig vær gir
fører også til økt trafikk. Isbjørnfare er også et argument for å beholde
skolebussordningen, fremst i den mørke tiden på året.

2. Mulighet for å kutte bussrutene ble diskutert. FAU har ikke fått oversikt
over hvor mange som benytter seg av skolebussordningen, og det er
derfor utfordrende å uttale seg om behovet. Kontakt med busselskapet ble
foreslått for å få tilgang til relevante data. Flere nevnte at man ser at
skolebussen er full i begynnelsen og i den mørkeste tiden, men at det er
færre som bruker buss på slutten (i begynnelsen av mars). Muligheten for
alternative ruter ble nevnt. Det ble bemerket at det var tynt grunnlag for
beslutninger og at mer informasjon trengs.

FAU ønsker at ordningen består, og forslår behovsprøving i stedet for
datobestemt rutetilbud. FAU vil lage et innspill og sende dette til rektor før 3.4.

3. Dersom skolebussordningen sløyfes, vil FAU oppmuntre til samkjøring,
gåing eller sykling som alternativer. Dette kan uansett løftes i perioder det
ikke går buss.

· Diskusjon om behov for av- og påstigningsplasser ved skolen ved
biltransport. En av- og påstigningsplass bak skolen ble diskutert.

4. Eventuelt:



· Skolematen:

1. Det er fortsatt variabel kvalitet av skolematen, med generelt misfornøyde
tilbakemeldinger. Problemer med mengde mat ble påpekt. Noen
forbedringer ble bemerket, men det legges fortsatt ikke til rette for
allergier. Ine-Therese vil gi tilbakemelding til rektor. Planlegging av 17. mai
komiteene ble nevnt som et fremtidig arbeidspunkt.

Neste møte planlagt til: 10. april kl.19.00.


